

Name

Ms.Wan Wenjuan

Contact Position

Management Representative Americhem (Suzhou) Co., Ltd.

Company Name Address

No.450, Zhongnan Street, Suzhou Industrial Park, Jiangsu Province, P.R.

China

Post Code

215000

Date:17 October 2019

## IATE 16949 LETTER OF CONFORMITY

This letter confirms that the Quality Management System of Americhem (Suzhou) Co., Ltd. of No.450, Zhongnan Street, Suzhou Industrial Park, Jiangsu Province, P.R. China was assessed by SGS CSTC Standards Technical Services Co., Ltd., Shanghai Branch on 19 July 2019 and satisfies the requirements of IATF 16949: 2016 1<sup>st</sup> edition, for the following activities:-

## Design and manufacture of thermoplastic engineering compounds

This letter issued to Americhem (Suzhou) Co., Ltd. is valid for a period of 12 months from 17 October 2019 until 16 October 2020.

Yours sincerely

(Aris Ding

VTLO Name

Email:

Chris-HY.Ding@sgs.com

Any enquiries concerning this letter of Conformity may be referred to the contracted office SGS United Kingdom Limited

Email: neil.hall@sgs.com



姓名

万文娟女士

联系人职位

管理者代表

公司名称

奥美凯聚合物 (苏州) 有限公司

地址

中国江苏省苏州市苏州工业园区钟南街 450 号

邮政编码

215000

Date: 2019-10-17

## IATF 16949 符合性证明

本证明函确认**奥美凯聚合物(苏州)有限公司,中国江苏省苏州市苏州工业园区钟南街** 450 号的质量管理体系于 2019-07-19 通过了通标标准技术服务有限公司上海分公司的审核,满足IATF16949:2016 第 1 版的要求,范围如下:

热塑性工程塑料粒子的设计与制造

本证明函颁发给奥美凯聚合物(苏州)有限公司,有效期为 12 个月,自2019-10-17起至2020-10-16止。

此致

授权批准人

Chris Ding

Email: Chris-HY.Ding@sgs.com

有关此证明函的任何疑问可以向 SGS 签约办公室 United Kingdom Limited 联系。

Email: neil.hall@sgs.com